
Informace o stavu obecního vodovodu 

 

Potřebné kroky, které byly učiněny minulým zastupitelstvem: 

 EIA – vyhodnocení vlivu na životní prostředí 

 Zajištění druhé výjimky na nadlimitní obsah dusičnanů do 31.3.2019 

 Souhlas majitele pozemku k vybudování stavby, protože vrt nebude proveden na pozemku ve 

vlastnictví obce 

 Souhlas majitele pozemku s vyjmutím z lesní půdního fondu 

 Povolení k vybudování vrtu K2 

 Povolení k odběru vod z nového vrtu K2 

V tomto stavu byla agenda předána novému starostovi v období konec října až začátek listopadu. 

Zbývající nutné kroky: 

 Zajistit vlastní vyjmutí pozemku pro nový vrt z lesního půdního fondu na MěÚ Vysoké Mýto 

(časová náročnost 1 měsíc) 

 Provést výběrové řízení na dodavatele stavby, tedy vlastní realizaci vrtu (časová náročnost 1 

měsíc), tyto první dva body lze řešit současně 

 Vlastní realizace vrtu (časová náročnost 1-2 měsíce) 

 Žádost o dotaci z prostředků SFŽP, případně z Pardubického kraje 

Na základě uvedených skutečností pevně věříme, že zmiňovaný termín 31.3.2019 bude dodržen a 

obyvatelům bude dodávána kvalitní, hygienicky nezávadná pitná voda. Žádné katastrofické scénáře 

nepředpokládáme a ujišťujeme občany, že všechny případné problémy, které by se mohly 

vyskytnout, budeme s patřičnou naléhavostí řešit. 

Na závěr ještě jedna poznámka k vlastnictví pozemku, na kterém bude vrt vybudován. Ačkoliv je ze 

strany majitele pozemku vstřícnost a obec disponuje veškerými potřebnými souhlasy, stále mezi lidmi 

kolují různé zaručené zprávy, které bychom chtěli uvést na pravou míru. Zastupitelstvo obce má 

zájem tento pozemek odkoupit, byli jsme osobně přítomni na mnoha jednáních a můžeme 

konstatovat, že podle vzájemné dohody je velice pravděpodobné, že k odkupu pozemků ze strany 

obce dojde ještě v tomto volebním období. Myslíme, že vše je nyní v rukou současných zastupitelů. 
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